
Ejerforeningen 
’’Vinkelager 19-29’’ 
2720 Vanløse 
 

Referat 

 
Bestyrelsesmøde Mandag d. 30-04-2018 kl. 19:00 i hos Susanne Toft. 
Til stede, bestyrelsen: Jørgen Svendsen, Morten Rostgaard, Susanne Toft, Lisa Jensen og Jørgen Thastrup. 
Til stede, suppleanter: Kasper Gasbjerg 
Afbud: Jane Madsen  
 
Agenda: 

·   Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
·   Status på igangværende projekter 
·   Planlægning af arbejdsweekend i maj 
·   Indkomne forslag fra beboerne og haveudvalg 
·   Diverse 

 
Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 
Referatet blev godkendt. 
 
Morten har ikke modtaget tilbud på afskærmning af lys på nordfacaden, men forsøger alternativ løsning. Udestår, og 
Morten forsøger med den alternative løsning via arbejdet. I forbindelse med næste havedag kan det overvejes at 
demontere lamperne, og eventuelt male dem. 
 
Status på igangværende projekter 
Nyt containerrum opgange 
Der udestår spartling og maling, hvilket gøres snarest. 
 
Maling trappeopgange 
Der er nu modtaget to tilbud (Maler Bente hhv. Jacobsen+Partnere), hvor det ene er en del billigere, men 
leveringsomfanget er også forskelligt. Tilbuddene gøres sammenlignelige. Begge tilbud benytter Ding-Dong 
maling, og på Flyggers hjemmeside er der mulighed for at skifte farver, så der gives et indtryk af hvordan en 
trappeopgang kan se ud. Bestyrelsen hælder til en grå nuance. 
 
Jacobsen+Partnere har konstateret at malingen er blevet repareret i opgang 19, så det er en større opgave end de 
andre opgange at male, og har derfor oplyst en særskilt pris. Maler Bente spørges om hun har konstateret det 
samme. Morten lånte hende nøglen, så opgange kunne inspiceres, men er ikke kommet med bemærkninger. 
 
Planlægning af arbejdsweekend i maj 
Der bliver ikke en arbejdsweekend i maj, men der planlægges med en arbejdsweekend den 1.9 & 2.9.2018. 
 
Indkomne forslag fra beboere og haveudvalg 
Ingen. 
 
Diverse 
Morten indhenter tilbud på rensning af ventilationsudsugning. Udestår. 
 
Morten indkøber nye gummiringe til låger i affaldsskakte. Udestår. Der købes ind til alle opgange til en ca. pris på 800 
kr./opgang. 
 
Varmvandsbeholderen blev senest renset den 18.5.2016 og det anbefales gjort hvert andet år, dvs. i 2018. Kryger har 
selv henvendt sig og det bliver gjort. 
 
Morten J foreslår at der ryddes op i det låste rum i bordtennisrummet. Udestår og kan eventuelt gøres ved næste 
arbejdsweekend. 
 
Det blev besluttet at byde på vippen som Michael har sendt til Susanne. Udestår. 
 
Ny juletræsbelysning indkøbes, og en løsning der går helt til top og hvorledes den mest praktisk kan monteres 
undersøges. 



Jørgen S. kunne oplyse at Tine Fisker Hansen har accepteret at blive revisor, og at Tom Hvid gerne vil være 
revisorsuppleant. 
 
Næste møde 
Næste bestyrelsesmøde blev fastlagt til torsdag den 28. juni 2018.  
 
Referent: 
Jørgen Thastrup 

 


